
Luxury Within Your Reach!

يديـــك! بيـــن  الرفاهيـــة   



Join the elite at the new, state-of-the-art residential city offered by Cayan Group Real Estate Investment and Development. 

Cayan Cantara comprises luxurious residential and hotel apartments in accordance with the freehold ownership system. It is, in 

simple terms, the ideal investment opportunity given its special location along the strategic Umm Suqeim Road. Cayan Cantara 

is close to the city's vibrant areas, and includes a number of exclusive facil ities - major and recreational.

Another masterpiece by Cayan Group in the heart of Dubai!

Cayan Cantara

انضــم إلــى النخبــة فــي بيئــة ســكنية متكاملــة تقدمهــا مجموعــة كيــان للاســتثمار والتطويــر العقــاري، تضــم شــقق ســكنية وفندقيــة 
فاخــرة بنظــام التملــك الحــر. مشــروع كيــان كنتــارا يقــدم فــرص اســتثمار مثاليــة فهــو يتمتــع بموقــع مميــز علــى طريــق أم ســقيم 

الاســتراتيجي ويقــع علــى مقربــة مــن جميــع المرافــق الحيويــة كمــا يضــم العديــد مــن المرافــق الأساســية والترفيهيــة المتميــزة.

 تحفة فنية اخرى من مجموعة كيان في قلب دبي!
كيان كنتارا



العالــم ينبــض فــي دبــي. اســتثمر فــي المســتقبل!
تعــد دبــي واحــدة مــن أهــم الوجهــات المميــزة والديناميكيــة فــي العالــم علــى عــدة مســتويات أهمهــا الاقتصاديــة والثقافيــة، فهــي نقطــة مــن نقــاط الوصــل 

الرئيســية فــي المنطقــة والعالــم، فالاســتثمار فــي دبــي هــو اســتثمار فــي مســتقبل مضمــون.

توفــر دبــي مفهومــاً جديــداً لمــدن المســتقبل مــن خــال تطبيــق واعتمــاد أفضــل الممارســات ومعاييــر الجــودة، بالإضافــة إلــى التطلعــات القائمــة علــى بنــاء 
اقتصــاد مســتدام يعمــل علــى وضــع اســتراتيجيات تركــز علــى بنــاء مســتقبل واعــد لــه القــدرة علــى دعــم الأجيــال المقبلــة، حيــث تفيــد المؤشــرات العامــة 
ــتضافتها  ــوي واس ــاد الق ــي الاقتص ــاً ف ــل أساس ــة تتمث ــات قوي ــود ضمان ــل وج ــي ظ ــه، ف ــدلات ثابت ــة بمع ــرة المقبل ــال الفت ــي خ ــاد دب ــو اقتص ــتمرار نم باس

لمعــرض إكســبو  2020 والرؤيــة لتطويــر الســياحة والاقتصــاد



Dubai... A World of Vigor and Vibrancy.
Invest in the Future!
A key l ink within the region and the rest of the world, Dubai is also one of the world's most dynamic destinations, possessing prominent economy 

and culture. Investing in Dubai is investing in a prosperous future.

Dubai introduces a new, revolutionary concept for future cities, one that deploys resources efficiently and innovatively. Today's residential model 

is built on the premises of matching expectations, contributing to a sustainable economy, and supporting the presence of a promising future for 

the coming generations. The country enjoys solid guarantees portrayed through its strong-standing economy, as well as through the hosting of 

Expo 2020 and the vision for further development of tourism and the economy.



بيئة مثالية في موقع 
استراتيجي متميز

The Ideal Environment in the 
Most Strategic Location
Located in the middle of a modern community that offers the latest residential and recreational 

facil ities, including schools, restaurants, and health centers, Cayan Cantara extends along Umm 

Suqeim Road in the direction of Arabian Ranches and towards Mohammad bin Zayed Road 

opposite Dubai Hills. The location is close to all the vibrant and recreational centers in Dubai, 

including malls, health centers, and educational institutions. A 5 minutes drive from Mall of the 

Emirates, and 15 minutes away from Burj Khalifa, Cayan Cantara is only 20 minutes away from 

Dubai Al-Maktoum International Airport and the Expo 2020 location.

يقــع مشــروع كيــان كنتــارا فــي وســط مجمــع عصــري يحتــوي علــى كافــة متطلبــات المعيشــة والترفيــه 
ــع  ــاه المراب ــقيم باتج ــارع أم س ــداد ش ــى امت ــع عل ــو يق ــة. فه ــز صحي ــم ومراك ــى مطاع ــدارس إل ــن م م
العربيــة نحــو طريــق محمــد بــن زايــد مقابــل مشــروع دبــي هيلــز الفاخــر، وهــذا الموقــع قريــب مــن أبــرز 
المرافــق الحيويــة والترفيهيــة التــي تقدمهــا دبــي مــن مراكــز تجاريــة وصحيــة ومنشــآت تعليميــة فهــو 
ــرج خليفــة، كمــا يبعــد أقــل مــن  يبعــد ثمــان دقائــق مــن مــول ا¨مــارات وخمســة عشــر دقيقــة مــن ب

عشــرين دقيقــة فقــط عــن مطــار آل مكتــوم وموقــع اكســبو ٢٠٢٠.
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يعتبــر طريــق أم ســقيم أحــد الطــرق الاســتراتيجية فــي دبــي، إذ ينفــرد بمجموعــة مــن المعالــم المميــزة، ابتــداء مــن بــرج العــرب علــى البحــر مــروراً بطريــق 
الشــيخ زايــد حيــث يقــع مــول ا¨مــارات ومشــروع مــول العالــم (قيــد ا¨نشــاء) ومشــروع دبــي هيلــز، الحدائــق العجيبــة وانتهــاء بالمرابــع العربيــة.
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Umm Suqeim Road is one of the main roads in Dubai, and is home to a number of the city's landmarks including Burj Al-Arab, and passing through 

Sheikh Zayed Road where Mall of the Emirates and the under-construction Mall of the World are located, in addition to Dubai Hills, Miracle Gardens, 

and Arabian Ranches.
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أبراج  كيان كنتارا
ــك فــي مشــروع كيــان كنتــارا الســكني المتكامــل و تمتــع بمســتوى جديــد مــن الرفاهيــة فــي بيئــة ســكنية تعــد الأحــدث والأكثــر تكامــاً فــي دبــي، مــع  تملَّ
مجموعــة مختــارة ومتنوعــة مــن الشــقق الســكنية والفندقيــة الفاخــرة فــي بنــاء مصمــم بمعاييــر هندســية ومعماريــة متطــورة توافــق الطــرازات العالميــة. 

يحتضــن مشــروع كيــان  كنتــارا المُصمــم علــى يــد أبــرز المهندســين المعمارييــن العالمييــن، العديــد مــن المرافــق الأساســية والترفيهيــة ووســائل الراحــة 
التــي تشــمل محــات تجاريــة، مطاعــم، مســبح زجاجــي فريــد مــن نوعــه، نــادي صحــي، ســبا فاخــر، كمــا يحتــوي علــى شاشــة خارجيــة ، قاعــة مؤتمــرات وغيرهــا 
مــن المرافــق الحيويــة التــي شــيدت فــي بيئــة ســكنية ذات تصميــم يراعــي أهــم مبــادئ العمــارة الخضــراء والمحافظــة علــى الطاقــة كمــا يعطــي احتياجــات 
الســكان وراحتهــم الأولويــة المطلقــة. هــذه المرافــق المتنوعــة تتصــل ببعضهــا مــن خــال جســر أنيــق يســمح للســكان بالاســتمتاع بالمرافــق والمناظــر 

الخلابــة المحيطــة كمــا يضيــف لمســة فنيــة للهندســة المعماريــة.

Cayan Cantara Towers 
Own your dream home at Cayan Cantara, the fully integrated residential project. Enjoy a new dimension of luxury in Dubai's most modern residential 

area. Choose from a variety of carefully designed residential and hotel apartments built according to the most sophisticated international standards 

in architecture and interior design.

Designed by one of the world's most renowned architects, Cayan Cantara boasts several main, recreational, and comfort facil ities and services. 

These include retail shops, restaurants, luxurious spa, a unique glass-walled swimming pool, a fitness center, the highest outdoor screen and a 

conference hall, among many others. All were constructed within an exceptional, environment-friendly residential area that preserves energy while 

giving residents the comfort they crave. Various facil ities within Cayan Cantara are connected through a marvelously designed bridge, a signature 

touch enabling residents to enjoy a magnificent view and surroundings.

Luxury Within Your Reach!

يديـــك! بيـــن  الرفاهيـــة   



RESIDENTIAL APARTMENTS TOWER برج الشقق السكنية

عش الفخامة تملك بيتك الراقي 
ــك  ــدم ل ــارا يق ــان كنت ــإن كي ــزي، ف ــد ومج ــردود جي ــتثمارية ذات م ــرص اس ــن ف ــي أو ع ــزل عائل ــن من ــث ع ــت تبح ــواءً كن س

مجموعــة مــن المزايــا والخيــارات التــي تناســب جميــع احتياجاتــك.

اختبــر الفخامــة في أحد أرقى أبراج دبي الســكنية

ــي  ــان والت ــة كي ــن مجموع ــه م ــة المقدم ــة الفني ــك التحف ــي تل ــة ف ــع الفخام ــه م ــم الترفي ــارا يتناغ ــان كنت ــراج كي ــي أب ــا ف هن
تمنحــك أســلوب حيــاة يتميــز بالروعــة والأناقــة، مــع شــقق مبنيــة علــى أعلــى المعاييــر العالميــة وبميــزات وخدمــات وبنيــة 
تحتيــة ذات جــودة عاليــة وغايــة بالحداثــة والعصريــة، لتســتمتع بأجمــل مــا تقدمــه المدينــة فــي مــكان واحــد متكامــل 
يقــدم لــك كل مــا تتطلــع إليــه فــي بيتــك؛ إذ يتكــون البــرج الســكني مــن 42 طابــق تشــمل 407 وحــدات ســكنية فاخــرة 
تتضمــن العديــد مــن المرافــق الحيويــة الأساســية مــن متاجــر ومقاهــي وأخــرى ترفيهيــة مثــل المســابح والصــالات الرياضيــة 

ــدة. ــة فري ــه جمالي ــرج لمس ــى الب ــي إل ــع يضف ــر رائ ــال جس ــن خ ــة م ــقق الفندقي ــرج الش ــع ب ــة م المتصل

Whether you're looking for a family home or an investment opportunity with profitable returns, Cayan Cantara is the 

answer. The project provides numerous choices to cater to your specific residential requirements.

Experience luxury in one of Dubai's most prestigious residential towers.

Here, at Cayan Cantara, entertainment and luxury come together in this masterpiece to offer you a way of l ife tailored 

for splendor and elegance. Our residential units are built with the highest international standards, features, services, 

quality and modern infrastructure to enjoy the very best of what the city offers in one integrated place that provide 

everything you aspire for in your home. The residential tower consists of 42 floors; 407 luxurious residential units that 

house many vital amenities such as retail outlets, cafes and swimming pools, gymnasiums. All of which are connected 

with the hotel apartments tower via a spectacular structural bridge, giving the tower a touch of unique beauty.

Upgrade Your Lifestyle. Own a Wonderful New Home

Residential Apartments Tower
الســـكنية الشـــقق  بـــرج 



HOTEL APARTMENTS TOWER برج الشقق الفندقية

استمتع بإقامة ممتعة مع أفضل الخدمات الفندقية
كيــان كنتــارا للشــقق الفندقيــة هــو مزيــج مثالــي مــن الفخامــة والراحــة والرقــي يقــدم إقامــة هادئــة فــي قلــب المدينــة لأولئــك 
الذيــن يرغبــون فــي التمتــع بخدمــات فندقيــة اســتثنائية ذات معاييــر مــن الطــراز العالمــي تســمح لهــم بالاســتمتاع بإقامــة 

مليئــة بالمــرح والفخامــة. 

يمتــد البــرج علــى ارتفــاع 34 طابقًــا ويتضمــن 308 وحــدات فندقيــة متعــددة الأحجــام والتصاميــم، لتســتمتع مــن خلالهــا 
ــل  ــارزة مث ــم الب ــن المعال ــد م ــى العدي ــول إل ــهولة الوص ــزلاء س ــرج للن ــذا الب ــر ه ــا يوف ــي. كم ــة دب ــى مدين ــاحرة عل ــالات س بإط
ــك  ــة تمنح ــم عصري ــقق ذات تصامي ــى ش ــة عل ــقق الفندقي ــارا للش ــان كنت ــروع كي ــوي مش ــة. يحت ــرج خليف ــارات وب ــول الإم م
ــن  ــدة م ــزات فري ــرة، مي ــق فاخ ــن مراف ــع بي ــه يجم ــث أن ــة حي ــائل الراح ــن وس ــة م ــة رائع ــدم مجموع ــا يق ــزة كم ــواء متمي أج
نوعهــا، ونمــط حيــاة فخــم. كل هــذا و أكثــر ســتجده فقــط فــي كيــان كنتــارا لنضمــن لــك تجربــة نوعيــة وإقامــة رائعــة لا تنســى.

Alluring and opulent, Cayan Cantara Hotel Apartments Tower is the perfect blend of luxury, comfort, and sophistication 

offering a serene stay at the heart of the city for those who desire to indulge in a truly fun-filled and luxurious stay and 

enjoy the extraordinary service standards of a world-class hotel. 

The Hotel Apartments Tower includes 34 floors with 308 hotel units in variable sizes and layouts that allow you to 

enjoy spectacular views of Dubai city. It offers guests easy access to such notable attractions as the world-renowned 

Mall of Emirates and the amazing Burj Khalifa and Downtown Area. Featuring contemporary furnishing, trendy design 

and l ight spacious interiors, the tower offers a dazzling array of amenities where it combines lavish facil ities, unique 

features, splendid l iving and fine dining. All of this and much more is catered to your doorstep to ensure an unforgettable 

experience. 

Enjoy your stay with the best hotel services

Hotel Apartments Tower
الفندقية الشقق  برج 
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One Bedroom & Study Apartment

شقة غرفة نوم واحدة وغرفة دراسة

Key Planتقسيم الشقة

Total Area (1496.7 sq.ft) مساحة كلية (١٤٩٦٫٧ قدم مربع)

Two Bedroom Apartment

شقة غرفتين نوم

Key Planتقسيم الشقة

Total Area (1684.9 sq.ft) مساحة كلية (١٦٨٤٫٩ قدم مربع)

*Available unit types: Studio, One bedroom, One bedroom and study, 2 bedroom, 3 bedroom, Penthouses

*أنواع الوحدات السكنية المتوفرة: ستوديو، غرفة نوم واحدة، غرفة نوم واحدة وغرفة دراسة، غرفتين نوم، ٣ غرف نوم، بنتهاوس.
*Available unit types: Studio, One bedroom, One bedroom and study, 2 bedroom, 3 bedroom, Penthouses

*أنواع الوحدات السكنية المتوفرة: ستوديو، غرفة نوم واحدة، غرفة نوم واحدة وغرفة دراسة، غرفتين نوم، ٣ غرف نوم، بنتهاوس.



•  مسبح خارجي بأرضية زجاجية
•  بركة سباحة للأطفال

•  شاشة خارجية
•  طابق ترفيهي

•  نادي صحي بتجهيزات عالمية     
    متكاملة

•  منتجع/ سبا فاخر
•  تراس علوي

•  قاعة مؤتمرات
•  قاعة اجتماعات

•  صالة رجال أعمال

•  حدائق البوديوم
•  منطقة ترفيهية للأطفال

•  محلات تجارية
•  مطاعم فاخرة

•  ردهات استقبال منفصلة
•  مكتب استقبال
•  مواقف سيارات 

•  تكييف مركزي
•  حراسة أمنية على مدار الساعة

•  خدمة إنترنت عالية السرعة
•  نظام مكافحة الحرائق وأجهزة الإنذار

الخدمات والمزايا
ــة  ــق الترفيهي ــات والمراف ــن الخدم ــد م ــارا العدي ــان كنت ــروع كي ــدم مش يق

ــترخاء: ــة والاس ــيء بالراح ــوا مل ــك ج ــر ل ــأنها أن توف ــن ش ــي م الت

• Rooftop cantilevered glass

  swimming pool

• Children's swimming pool 

• Highest outdoor screen

• Leisure Deck

• Health and Fitness Center with		

  marvelous views

• Luxurious, world- renowned spa

• Rooftop Terrace

• Conference hall

• Meeting rooms

• Business lounge

• Landscaped podium gardens

• Kids play area

• Retail shops

• Restaurants

• Distinctive lobbies and entrances

• Concierge desk

• Covered Parking

• District Cooling

• 24 hours security system

• High speed internet connectivity

• Firefighting and Alarm system

Services & Features

Cayan Cantara offers various services and recreational facil ities for 

an ambiance of joy, comfort, and relaxation:





بأرقــى معاييــر الرفاهيــة، ينطلــق مشــروع »كيــان كنتــارا« ليقــدم تجربــة ســكنية ببعــد جديــد يتخطــى حــدود الرقــي والأناقــة وينقلــك إلــى 
عالــم مــن الفخامــة  بشــققه الســكنية والفندقيــة ومرافقهــا الحيويــة المتكاملــة. هــذه المزايــا وغيرهــا الكثيــر تجعــل مــن كيــان كنتــارا 

الحــل الأنســب والخيــار الأمثــل لــك.

الإلهام: بـُعد آخر من الرفاهية!

Inspired by ultimate luxury, Cayan Cantara was launched to offer a new residential experience, one that exceeds the common 

standards of elegance and refinement. It takes you to a new world of sophistication through its unique residential and hotel 

apartments, as well as its various facil ities and services. Cayan Cantara is the ideal solution you've been looking for. 

Inspiration: A new dimension of luxury!



منــذ انطلاقتهــا فــي مجــال التطويــر العقــاري، تطــورت مجموعــة كيــان كإحــدى الشــركات الرائــدة فــي الشــرق اÈوســط فــي هــذا المجــال. 
ــة التــي تحظــى  ــر المشــاريع العقاري وبوجــود القــدرة الماليــة العاليــة والتخطيــط المســتمر، اكتســبت كيــان الســمعة الرائعــة فــي تطوي

بإشــادة دوليّــة.

ــة  ــاض، المملك ــن الري ــي كل م ــب ف ــا مكات ــاري، ولديه ــتثمار العق ــر و الاس ــال التطوي ــي مج ــة ف ــة متخصص ــة عالمي ــي مجموع ــان ه كي
ــكنية  ــراج س ــن أب ــي تتضم ــزة الت ــاريع الممي ــر المش ــي تطوي ــان ف ــص كي ــدة. وتتخص ــة المتح ــارات العربي ــي، ا¨م ــعودية، و دب ــة الس العربي

ــتخدامات. ــددة الاس ــة متع ــكنية مغلق ــاء س ــة وأحي ــاريع فندقي ــال ومش ــز أعم ــة ومراك وتجاري

منــذ أن باشــرت مجموعــة كيــان رحلتهــا عــام ٢٠٠٤، نجحــت فــي فتــرة بســيطة مــن تحقيــق أهدافهــا وطموحاتهــا فــي مجــال التطويــر 
العقــاري. كســبت ســمعتها الحســنة فــي الســوق العقــاري بفضــل فريــق عمــل متخصــص ذو كفــاءة عاليــة، با¨ضافــة إلــى حرصهــا علــى 

إرضــاء عملائهــا. إن نجــاح مجموعــة كيــان وتطورهــا المســتمر همــا نتيجــة هــذه اÈســباب مجتمعــة.

نبذة عن مجموعة كيان

About Cayan Group
Since its inception, Cayan Group has evolved into one of the Middle East's leading Real Estate Developers. With solid financial 

backing, we have earned a reputation for Developing Projects that invariably receive international acclaim.

Cayan Group is an International leading Property Developers and Real Estate Investment group with offices in Riyadh, Saudi 

Arabia and Dubai, UAE. Cayan Development portfolio features High Rise Buildings; which includes Residential Complexes, 

Commercial Towers & Centers, Hospital ity Projects and Multipurpose Gated Communities.

Cayan Group has been in the Real Estate Development Business since 2004 and have successfully achieved its targets and 

development goals. Its highly qualified team and value to quality together with unmatched customer satisfaction allowed 

Cayan Group to enjoy its superior market reputation, which shall be the drive to continue its Improvement and Success.




